
Μαθαίνω να κλίνω  

αρσενικά ουσιαστικά 

σε –ος 

 

 ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟΣ ΕΝΙΚΟΣ 

   

ΠΤΩΣΗ  ΠΤΩΣΗ ΑΡΘΡΟ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΟ ΑΡΘΡΟ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΟ 

ΟΝΟΜΑΣΤΙΚΗ ο δρόμος   
ΟΝΟΜΑΣΤΙΚΗ οι δρόμοι  

ΓΕΝΙΚΗ του δρόμου   ΓΕΝΙΚΗ των δρόμων  

ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ το δρόμο   ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ τους δρόμους  

ΚΛΗΤΙΚΗ - δρόμε   ΚΛΗΤΙΚΗ - δρόμοι  

Τα αρσενικά  

ουσιαστικά σε –ος  

που έχουν τον τόνο  

στην παραλήγουσα, 

τον κρατούν εκεί  

σε όλες τις πτώσεις  

και των δύο αριθμών. 

Η κλητική ενικού  

τελειώνει σε –ε. 

 ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟΣ ΕΝΙΚΟΣ 

   

ΠΤΩΣΗ  ΠΤΩΣΗ ΑΡΘΡΟ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΟ ΑΡΘΡΟ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΟ 

ΟΝΟΜΑΣΤΙΚΗ ο καιρός   ΟΝΟΜΑΣΤΙΚΗ οι καιροί  

ΓΕΝΙΚΗ του καιρού   ΓΕΝΙΚΗ των καιρών  

ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ τον καιρό   ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ τους καιρούς  

ΚΛΗΤΙΚΗ - καιρέ   ΚΛΗΤΙΚΗ - καιροί  

Τα αρσενικά  

ουσιαστικά σε –ός  

που έχουν τον τόνο  

στη λήγουσα,  

τον κρατούν εκεί  

σε όλες τις πτώσεις  

και των δύο αριθμών. 

Η κλητική ενικού  

τελειώνει σε –ε. 


